It was and always will be a question of prestige for distinguished people throughout the world to possess some of the luxury products bearing the famous Moser trademark. Honourable world statesmen as well as prominent figures in political and cultural life across the globe succumbed to the charm of Moser luxurious table sets decorated with coats-of-arms, national emblems or monograms. The tradition of decorating Moser drinking glass with monograms, coats-of-arms and national emblems is at least as long as the history of the company established in 1857. The engraving of the glass is the first art technique, for which Ludwig Moser became world-famous at the end of 19th century. The titles of court supplier to the Emperor Franz Joseph I (1873), Persian shah Musaffereddin (1901) and the English King Edward VII (1908) increased the reputation of Moser drinking glass and attracted the interest of further rulers and statesmen. In keeping with this tradition, Moser Glassworks employed the most accomplished designers, glass makers and engravers of their time to create gracefully formed, delicately engraved and gilded masterpiece for royal courts, governments and connoisseurs of fine glass throughout the world. Moser proudly presents fascinating variety of monograms, coats-of-arms and national emblems. Experience the mastery of glassmaking and engraving for which Moser is world famous and for which it has been appropriately named: The Glass of Kings. The King of Glass.
拥有标明Moser商标的顶级产品，是全世界名流的心愿，因为这代表着他们所拥有的特权。全球的政治家们以及文化界的杰出人物都不约而同地被标有国徽、校徽和各种组织标志的精美的Moser酒具所倾倒。公司在1857成立之时，就开始把各种徽标装饰在酒具上，并成为公司的一个传统。Ludwig Moser当时凭借其率先掌握水晶玻璃雕刻这一工艺，在十九世纪末闻名全球。Moser曾是弗朗茨·斐迪南约瑟夫一世(1873)、波斯王穆萨菲尔丁(1901)和英国国王爱德华七世（1908）的指定宫廷供应商，从而使Moser酒具名声大噪，并被越来越多的统治者和政治家们所喜爱。为了保持公司的传统，Moser聘请当时世界著名设计师、水晶玻璃工艺师和雕刻师创造出拥有优雅外形、精致雕刻及镀金的经典作品，提供给全世界的皇宫贵族、政界要人以及鉴赏家。在Moser的产品上，你可以看到各国的国徽、校徽和各种组织标志。走进Moser的王国，你可以领略到举世闻名的水晶玻璃制作和雕刻技艺，进入一个被誉为“水晶之王”和“王之水晶”的世界。
Our vision

Drawing inspiration from our long tradition and the spirit of modern life, we create high quality products of outstanding beauty. We satisfy the needs and wishes of our customers with a wide range of elegant products for the dining table, as well as decorative and gift items, all proudly bearing the name of Moser. We focus all our energy into strengthening the Moser brand on the world market as a symbol of uniqueness, quality and enduring value.
MOSER的理念

从悠久的传统和现代生活获取灵感，我们创造出高质量的、具有极高审美价值的作品。我们致力于通过生产各种设计优雅并饰以Moser品牌标志的餐具、装饰品及礼品系列，去满足顾客的各种需求和想法。我们致力于加强Moser在国际市场上品牌地位，使其成为独特、优质和具有永恒价值的象征。
A brand of quality

Moser glass is synonymous with the constant pursuit of perfection. The process of creating our lead-free crystal, as well as our flawless hand-cutting, engraving and gilding with 24-carat gold, have earned us numerous awards at many exhibitions. The Paula and the Splendid drinking sets of delicately cut and richly gilded blown glass are as attractive today as they were at the turn of the 20th century when they were designed. Unrivalled quality and timeless beauty are attributes which prevail over all the ephemeral trends in art and fashion. It is this fact which makes Moser products an enduring symbol of refined taste, sought after by every generation.

MOSER的品质
Moser水晶玻璃充分体现了力求完美的精神。无铅水晶的制作过程，以及完美的手工切割、雕刻和24K镀金等工艺为Moser在众多展会上摘得殊荣。二十世纪初设计出的“保拉”和 “辉煌”酒具系列，以其精细的切工和华丽的镀金，今天仍然与当年一样光彩夺目。无与伦比的质量和永恒的美丽在艺术与时尚潮流中经久不衰，使Moser产品成为高尚品味的永久象征。
Celebrated tradition

Moser was established as a company in 1857, when the gifted engraver and talented businessman Ludwig Moser opened his engraving workshop and glassware store in the spa town of Karlovy Vary. Over the course of many decades, he specialized in blown, cut, engraved and painted glass, and established his strong position as one of the finest manufacturers of glassware in the world. The artistic excellence, purity, classical proportions and unsurpassed finish of products from the Moser glassworks ensured that they would be found on the tables of prominent figures in political and cultural life across the globe. King Edward VII of Great Britain, King Haakon VII of Norway, Queen Elizabeth II of Great Britain, King Alphonso XIII of Spain, President Tomš
 Garrigue Masaryk of Czechoslovakia, Pope Pius XI , the Shah of Persia, and many others succumbed to the charm of Moser luxury table sets and decorative glassware, rightfully renowned as "The Glass of Kings".
MOSER的历史
1857年，具有雕刻和商业天赋的Ludwig Moser在温泉小镇卡罗维发利创办了雕刻工作室和水晶玻璃制品商店，从此开启了Moser公司历史。在随后的几十年中，他成为一位在吹制、切割、雕刻、水晶玻璃绘画等方面的专家，使其在世界顶级水晶玻璃制造商中建立了牢固的地位。卓越的艺术、极致的纯度、经典的比例以及无与伦比的抛光使Moser的产品成为全世界政治文化名人餐桌上不可缺少的一部分。英国国王爱德华七世、挪威国王哈康七世、英国女皇伊丽莎白二世、西班牙国王阿方索十三世、捷克斯洛伐克总统托马斯·加里格·马萨里克、罗马教皇派厄斯六世、波斯国王以及很多世界名人都被Moser产品的独特魅力所折服。称Moser为“王之水晶”实为名至所归。 
The beauty of the glassmaker′s craft

Throughout our history, we have only ever produced hand-crafted products of the highest quality. Whether for blown, cut, engraved or gilded glass, the world-renowned Moser brand is based on the artistic handiwork of our master craftsmen. Their skilful hands are, however, only part of the foundation for future success. Integral to the professional development of our employees is also a passion for glass. The priceless experience of masters to whom the work with glass grew on throughout the years also contributes to the company history and tradition. Every piece of glass, created by the glassmaker's breath, passes through the hands of many experienced people, each touch bringing to the inanimate material an illuminating shard of human brilliance, knowledge and tradition.
MOSER的工艺
自Moser创立的那一天起，我们只生产质量最好的手工制品。Moser品牌的基础是工艺师的手，无论是吹制、切割、雕刻、还是镀金，全部由手工完成。然而仅有灵巧的双手还远远不够。在注重工艺师专业能力的同时，我们更关注培养其从内心深处对水晶玻璃的热爱。工艺师们通过实践积累了无价的经验，同时为公司的历史与传统做出了贡献。每一件作品在经过多双经验丰富的手之后，都蕴藏着工艺师的气息，使原本没有生命的材料充满了生机和活力，闪烁出人类的智慧、知识和传统。
The magic of our products

Everyone enjoys beautiful surroundings. Many items, originally intended for practical use, are today bought simply for the sheer pleasure they bring. Drinking sets and table accessories both in classical and modern style highlight the art of entertaining. Decorative items, such as vases, bowls, centerpieces, ashtrays, toilet sets and others, captivate us with their original shapes and unique colors of glass. The Moser colors of alexandrite, beryl, topaz to name some remind us of sparkling precious stones. A wide range of giftware for every occasion is complemented with personalized monograms and inscriptions. Unique works of art and limited editions designed by glass artists and exquisite engravings executed by master engravers are the acme of our production. All these creations are of lasting value and bear silent witness to the extraordinary abilities of their makers.
MOSER的魅力
每个人都喜欢享受优雅的环境。很多东西过去仅仅是实用品，而今天人们购买它们却并非为了其实用性，而是为了观赏。那些经典和时尚风格的酒具、餐具和桌饰产品便可归于此类。各种造型新颖、色彩独特的花瓶、果盘、桌饰、烟缸、卫生间用具等使我们为之痴迷。Moser产品呈现出的紫翠玉色、绿宝石色、黄玉色等颜色，使人们联想到闪闪发光的宝石。而由水晶玻璃艺术大师设计的富有个性的限量版作品，以及由水晶雕刻家制作的雕刻作品构成了我们的高端产品。这些作品承载着制作者超群的智慧，具有永恒的价值。
Worldwide distribution

Exceptional works of art require a selected international sales network. The first Moser flagship store was opened in the centre of Prague in 1925. Since then, we have extended the Moser sales points around the Czech Republic, namely in Karlovy Vary and Brno. You can find the work of Moser glassmakers in numerous locations in Europe, North and South America, Asia and Australia. Moser presents traditional collections as well as novelties at the most significant world exhibitions. Our master engravers show their craftsmanship at demonstrations both in the Czech Republic and abroad.
MOSER的销售
卓越的艺术品需要在全球范围内精心选择销售网络。Moser的第一家旗舰店于1925年在捷克首都布拉格市中心开业。随后，公司的销售点扩展到了捷克其它城市，如卡罗维发利和布尔诺。今天，你可以在欧洲、南北美洲、亚洲以及澳大利亚的很多地方看到Moser的产品。Moser在很多世界顶级展会上展出其传统及创新产品。Moser的雕刻大师们还在捷克和其它国家现场展示他们的精湛技艺。
Moser on a map of the world

The creation of a unique artwork is also influenced by its location and by the spirit of the past still present there. An ancient legend claims that the renowned healing springs of today's Karlovy Vary were discovered by Czech King Charles IV when hunting a stag. This spa town in the beautiful natural surroundings of Western Bohemia was established in the middle of the 14th century and is now a popular place for rest, spa treatment and relaxation. Its glassmaking tradition dwells within the essence of the town just as much as the beneficial effects of its hot springs.
MOSER的家乡
一件独特艺术品的创作，会受到地理位置的影响，同时也会受到世代延续的精神的影响。传说卡罗维发利著名的康复温泉是捷克国王查尔斯四世在猎鹿时发现的。这个位于优美的西波希米亚地区的温泉小镇始建于十四世纪中叶，现已成为休闲、疗养和享受温泉的好去处。卡罗维发利的水晶玻璃制作传统和它的温泉一样，都已成为小镇灵魂的一部分。
Life surrounding Moser
The life which we project from body and soul into inanimate glass flows within the Moser glassworks with the intensity of the currents in the Ohre, a river in a close proximity to us. We honor the work of our employees, value our links with the past and help those around us. We support non-profit charity organizations and foundations. We sponsor and co-organize a large number of social, cultural and sporting events. Our production processes are largely of a traditional nature, but we insist on ecologically-safe procedures, as well as high standards for the health and safety of our employees. Our faith in life reaches into every glassmaker's blowpipe, every cutting wheel and each fiber of every brush.
MOSER的准则
在Moser工厂内，我们为没有生命的水晶玻璃创造出躯壳和灵魂，这一过程就像工厂附近奥赫热河的波浪一样源源不断。我们尊重员工的工作，珍视我们的历史，关心需要帮助的人。我们为非赢利慈善机构和基金组织提供支持，并赞助或共同主办了众多社会、文化和体育活动。我们的生产过程在很大程度上仍然保持着传统的方式，但我们也注重生态安全，并为员工提供高标准的健康和安全保障。每一个水晶玻璃制造工艺师的吹管、每一个切割轮和画笔的每一根纤维都融入了我们对生活的信仰。
